



WE CARE FOR YOUR PHARMA SUPPLY CHAIN SAFETY

The difference counts.



PHARMA
SELECT

Die ITG Air & Sea GmbH ist als eigenständiges Tochterunternehmen der 1981 gegründeten ITG GmbH Internationale Spedition + Logistik tätig, welche seit 2013 der LGI Gruppe angehört.

GDP konformes Order- und Qualitätsmanagement

Wir stellen sicher, dass die Lieferung schnell, effizient und sicher unter Beachtung der GDP Richtlinien durchgeführt wird.

GDP zertifizierte Logistikdienstleister

Wir bieten temperaturgeführte Transporte im Bereich 2-8°C und 15-25°C an.

GDP konformes Supply Chain Management

Wir bieten komplette Logistiklösungen im Bereich Transport und Lager an.

GDP qualifizierter Pharma Desk: 24/7

Wir bieten geschultes Fachpersonal mit langjähriger Erfahrung im 24/7 Service an.

GDP konformes Audit

Wir führen regelmäßig intern als auch extern gemeinsam mit unseren Kunden Audits durch.

ITG Air & Sea GmbH is a subsidiary of ITG GmbH Internationale Spedition + Logistik, founded in 1981. ITG GmbH is part of the LGI Group since 2013.

GDP compliant Order- and Quality Management

We ensure that delivery is carried out quickly, efficiently and safely in compliance with GDP guidelines.

GDP certified Logistics Service Providers

We offer temperature-controlled transports in the range 2-8°C and 15-25° C.

GDP compliant Supply Chain Management

We offer complete logistics solutions in the field of transport and warehousing.

GDP qualified Pharma Desk: 24/7

We offer trained specialists with many years of experience in 24/7 service.

GDP compliant Audit

We regularly conduct audits internally and externally together with our customers.

Good Distribution Practice

Das Anforderungsprofil der GDP, sowie die Richtlinien und Verordnungen der EU werden immer komplexer. Wir möchten, dass Sie sich sicher bei uns fühlen!



Good Distribution Practice (GDP) specifications, guide lines and regulations of the EU are getting more and more extensive. We want you to feel safe if you work with us!



KONTAKT

ITG Air & Sea GmbH
Eichenstr. 2 | 85445 Schwaig | Germany
Fon: +49 8122 567-0 | E-Mail: pharma@itg.de



The difference counts.